
Št<olstá rada při
Gymnáziu Brno, §lovanské náměstí, příspěvkové organizaci

Sídlo: Slovanské náměstí LB04l7, Královo Pole, 612 00 Brno
IC: 005 59 016

zÁpIs
z prvního zasedání školské rady

ze dne 31. říjn a 2024
Škotská rada je tvořena pro funkčníobdobí od 13.07.2024 následujícími členy:

členové jmenovaní zřizovatelem : Marek Šplíchal
Mgr, Filip Leder
Mgr. Damir §olak
MUDr" Petr Diviš, Ph,D.

MUDr. Andrea Křivanová, Ph,D.

veronika kachlíková
Mgr. Martin Císař
RNDr. Monika Jórková
Mgr. Kristýna Urbánková

členové zvoleni zákonnými zástupci nezletilých žáků a zletilými žáky:

členové zvoleni pedagogickými pracovníky:

Školská rada při Gymnáziu Brno, §lovanské náměstí, příspěvkové organizaci (dále jen ,,školská rada"} se sešla na
svém prvním zasedání svého funkčního období,
JelikoŽ se jednalo o její první zasedání, svolal ho v souladu s § 167 odst, 7 zákona číslo 56112004 sb.,
o předŠkolním, základním, středním. vyšším odborném a jíném vzdělávání (školský zákon) ředitel Gymnázia Brno,
§lovanské náměstl příspěvková organizace {dále jen ,,škola"} Mgr, Dalibor Kott. Zasedání školské rady se konalo
v úterý 31. října 2a24 od 16.30 hodin v budově školy.

Mgr. Dalibor Kott na úvod poznamenal, že na uasedání se dostavílo celkem 8 členů školské rady, zasedání se
nezúČastnila paní Andrea Křivanová, která se řádně řediteli školy omluvila a Damir Solak se zúčastníl on-line
formou Google Meet,

Mgr. Kott všechny členy přivítal a představil

Mgr. Kott navrhl, aby se zasedání škoíské rady řídilo programem, ktený byl na pozvánce na toto zasedání a zeptal
se, zda někdo z přítomných má k tomu nějakou připomínku či jiný návrh. Je]ikož tomu tak nebylo, dal následující
návrh usnesení:

NÚvrh usnesení 7): Zasedání školské rady se bude řídit prográmem uvedeným na pozvánce na toto zasedání, tj.:
1. představení jednotlivých členů školské rady, představení vedení školy
2. schválení jednacího řádu školské rady
3. volba předsedy školské rady
4. volba místopředsedy školské rady, bude-li tuto funkci obsahovat jednací řád školské rady
5. schválení výroční zprávy školy za školní rok2O2312024
6, různé

Hlasavání: Pro: 8 členů, Proti: 0 členů, Zdrželo se: 0 členů.
Návrh byl schváIen
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Add 2) Sthválení lednacího řádu školské rady
Mgr, Dalibor Kot uvedl, že všem členům školské rady poslal před tímto zasedáním návrh jednacího řádu.
Konstatoval, že navrhovaný jednací řád je mírně upravený jednací řád, kteďm se řídila školská rada
v předcházejícím období.

Zeptal se všech přítomných, zda má k jednacímu řádu někdo nějakou připomínku či jiný návrh, Poněvadž tomu tak
nebylo, navrhí následující usnesení:

Nóvrh usnesení 2}: Školská rada schvaluje jednací řád v podobě, která byla všem členům zaslána prostřednictvím
e-mailu od ředitele školy Mgr. Kotta před tímto zasedáním.
Hlasování: Pro: 8 členr}, Proti: 0 členů, Zdrželo se: 0 číenů,
Návrh byl schválen.
Jednací řád je přílohou zápisu číslo t.

Add 3J Volba předsedy školské rady
Mgr, Dalibor Kot navrhl, aby si volby zejména předsedy školské rady zorganizovala školská rada sama bez
přítomnosti Mgr, Kotta. Navrhl, aby si rada zvolila dvoučlennou volební komisi, která volby zorganizuje" Požádal
přítomné o návrhy na Členy volební komise. 7pléna byli navržení MUDr, Petr Diviš, Ph.D, a RNDr. Monika Jórková.
Oba kandidáti souhlasili, proto ředitel školy navrhl následující usnesení.

Návrh usnesení 3): Školská rada zřizuje volební komisi pro volbu předsedy školské rady ve složení MUDr. Petr Diviš,
Ph.D. a RNDr. Monika Jórková,
Hlasování: Pro: 8 členů, Proti: 0 členů, Zdrželo se: 0 členů.
Návrh byl schválen.

Mgr. Kott poté zasedáníškolské rady opustil.

Volební komise se ujala organizací voleb, nejprve MUDr. Diviš navrhl následující usnesení:
Návrh usnesení 4}: Školská rada souhlasí s tím, aby volba předsedy školské rady byla veřejná
Hlasovóní: Pro: 8 členů, Proti: 0 členů, Zdrželo se; 0 členů.
Návrh byl schvúlen.

MUDr, DiviŠ nejprve vyzval, aby se přihlásili zájemci o funkci předsedy školské rady. Navržen byl Mgr, Martín Císař
a ten §voji kandidaturu přijal.

Následně proběhla veřejná volba.

Ve veřejné volbě byl předsedou školské rady na její nové funkční období Qa24-2a27|zvolen Mgr. Martin Císař,

lJsnesenÍ 5): Škokká rada volí do funkce předsedy školské rady Mgr. Martina Císaře.
Hlasavání: Pro: 7 členů, Proti; 0 členů, Zdrželo se: 1 členů.
Núvrh byl schválen.

Předseda Školské rady vyzval členy k volbě ovéřovatelů zápisu. Navrženy byly Mgr. Kristýna Urbánková a

RNDr, Monika Jórková. 0bě souhlasily.

Usnesení 6): Ověřovatelkami zápisu byly zvoleny Mgr. Kristýna Urbánková a RNDr, Monika Jórková
Hlasovúní: Pro: 8 členů, Proti: 0 členů, Zdr:želo se: 0 členů.
Návrh byí schválen.
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Mgr, Císař se ujal dalšího řízení zasedáníškolské rady.



Add 4) Valba místapředsedy škotské rady
Mgr. Císař navrhl, aby se místopředsedou školské rady stal Mgr. Damir Solak, zeptal se ho, jestli s kandidaturou
souhlasí. Damir 5olak s kandidaturou souhlasil. Zeptal se přítomných, jestli má ještě někdo nějaký jiný návrh na

kandidáta na místopředsedu škoiské rady. Protože tomu tak nebylo, dal následující návrh usnesení.

l}snesení 7}: §katská rada volí do funkte místopředsedy školrltÉ rady pana Mgr. Darnira §otaka.
Hlasavání: Pro: 7 členů, Proti: 0 členů, Zdrželo se: 1 člen,
Návrh byl schvéIen.

Add 5} SchváIení výroční zprávy o činnosti škaly za škoíní rok 2023/2024
Mgr. Císař požádal ředitele školy Mgr. Kotta, aby se zasedání školské rady opět zúčastnil a okomentoval
předloženou verzi znění výročnízprávy. Ten tak učinil a vyzval členy rady k dotazům"
Mgr. Damir Solak připomněl, že znění výroční zprávy bylo zasláno členům rady se zpožděním a požádal ředitele
školy o nápravu v příštích letech,
Marek Šplíchal zmínil, že by bylo vhodné upřesnit ve zprávě vyhodnocení naplňování plnění cílů ŠVP školy, na což

mu odpovídali Mgr. Martin Císař i ředitel školy, Změnu této části výroční zprávy nepožadoval. Zajímal se
i o preventivní programy školy.

Další připomínky k navrhovanýrn změnám nebyly. Mgr. Císař tedy navrhl následující usnesení

Nóvrh usrc§aní 8}Školská rada sehvaluje výroční z§rávu o činnostiškoly za školrrí rckZa23í?la24.
Hlasování: Pro: 7 členů, Proti: S členů, Zdrželo se: 1 člen.
Nállrh bylscttvúten-
§chválená výrcční zpráva c činnosti školy je přílohou zápisu číslo Z,

Add 6) Různé
Mgr. Damir Solak připomněl do budoucna potřebu zveřejnění organizace voleb do školské rady na hlavní stránce
webových stránek školy.

Mgr, Císař poděkoval všem přítomným členům školské rady za přítomnost a spoiupráci a zasedání školské rady
ukončil.

Přílohy sehválený jednacířád školské rady
schválená výroční zpráva o činnosti školy

l.
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Mgr. Martin Císař
předseda škoiské rady

Mgr. Dalibor Kott
ředitel školy

Mgr. Damir §olak
místopředseda §kolské rady

RN Monika Jórková
ověřovatelka zápisu
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Mgr. Krisdna Urbánková
ověřovatelka zápisu
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školst< á rada
Gymnázium Brno, Slovanské náměstí, příspěvková organizace

lC: 005 59 016
sídlo: Slovanské náměstí 180417, Královo Pole, 612 00 Brno

Zasedání dne 31. října 2024

prezenční listina

Podpis

1 Marek Šplíchal

2 Mgr. Filip Leder

3 Damir Solak fň|nned, \at-r,y, ,k
4 Mgr. ít/artin Císař ,a
5 RNDr, Monika Jórková

ž)
6 Mgr, Kristýna Urbánková lr'rt 4(/ý_Ou1/
7 MUDr. Diviš Petr, Ph,D

8 MUDr. Křivanová Andrea, Ph,D 0 Ecq vE^/A

9 kachlíková veronika
,
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